
Første ordinære generalforsamling i Personaleforeningen CLICK 

24.03.2022 kl. 15:30  

 

Bestyrelsen består af: 

Lone Hanberg Sørensen (formand) 

Lotte Bonde Bertelsen (næstformand) 

Lone Taulborg (kassér) 

Maria Ditlev (alm. medlem) 

13 personer er mødt op og vi starter med en præsentationsrunde. 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent  

Lotte Bonde Bertelsen er valgt til dirigent 

 

2. Valg af referent  

Maria Ditlev er valgt til referent 

 

3. Beretning fra bestyrelsen 

Lone Hanberg præsenterer CLICK; rammerne og formålet for foreningen. 

Vi er en forening for ansatte ved Institut for Klinisk Medicin, der har lyst til at mødes med 

kollegaer på tværs af afdelinger og funktionsområder til sociale arrangementer eller faglige 

indspark. Det koster 25 kr./mdr. at være medlem (bliver trukket over lønnen) og instituttet 

giver 25 kr./mdr. oveni pr. medlem. 

Vi inviterer også ansatte fra Institut for Retsmedicin med på samme vilkår. Ansatte ved 

Regionen er også velkomne, men Universitetet giver ikke tilskud til deres kontingent, så 

prisen er 50 kr./mdr. 

 

Vi er pt 53 medlemmer. 

Formålet er at skabe sjove og faglige arrangementer samt fremme kontakten mellem 

medlemmerne.  

Covid har været en stor udfordring i forhold til at få foreningen opstartet, men det er 

alligevel lykkedes at afholde  

• Stiftende generalforsamling med vinsmagning 

• Fredagsbar (som var en torsdagsbar      ). 

• Rundvisning på Steno museet; afsluttet med networking og sandwich.  

De næste arrangementer er to rundvisninger i Forum (d. 5. og 19. april) og en spændende og 

anderledes byvandring i Aarhus med en guide, som er hjemløs; Povertywalk d. 19. maj. 

Desuden tilbyder vi alle medlemmer gratis adgang til Moesgård Museum. Lige nu har vi to 

fysiske medlemskort, som efter aftale kan afhentes ved G205. I nærmeste fremtid bliver det 



en elektronisk løsning, hvor medlemmerne kan booke billetter online. 

Mere info om denne løsning kommer snarest muligt. 

Vi stiler efter at lave 5-6 arrangementer om året, og tager meget gerne imod forslag. Mere 

om det under eventuelt.  

Vi tager også meget gerne imod nye bestyrelsesmedlemmer.  

 

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab (se bilag 1) 

 Lone Taulborg fremlægger regnskabet – Regnskabet godkendes. 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Der er ingen indkomne forslag. 

 

6. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af det kommende års månedlige kontingent (se bilag 2) 

 Lone Taulborg fremlægger budgettet – Budgettet godkendes. 

SP: Hvad gør I, når der kommer flere medlemmer og vi opbygger en større kassebeholdning?  

SV: Vi satser på at lave større/dyrere arrangementer, men vil ikke lægge for stort ud nu.  

SP: PEACH 1 har nogle større arrangementer  

SV: De har eksisteret i flere år. Vi kender ikke deres økonomi, men kan godt se at de har 

dyrere arrangementer, som vi også lader os inspirere af. Vi vil gerne nå derhen, men er nødt 

til at opbygge kapital først.  

SP: Hvad med faglige arrangementer – fx foredrag? 

SV: Vi er åbne for alle typer af arrangementer, men vi skal finde balancen, for folk er jo 

sikkert også medlem af faglige organisationer, som arrangerer sådanne tiltag.  

 

7. Valg af 4-9 bestyrelsesmedlemmer (To af medlemmerne i den nuværende bestyrelse er på valg) 

 Lotte og Maria er på genvalg – De bliver begge valgt ind igen for en to-årig periode. 

 

8. Valg af suppleanter, minimum 2 og maksimum er samme antal som valgte bestyrelsesmedlemmer 

 Birgitte Schlemmer, Filippo d’Andrea og Lise Licht – stiller op og bliver valgt som suppleanter.   

 

9. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant 

Tina Bach Aaen stiller op som revisor igen og Annette Jørgensen stiller op som 

revisorsuppleant igen – begge er genvalgt. 

 

10. Eventuelt – kommende arrangementer og afholdelse af arrangementer generelt 

 
1 Personaleforeningen for AdminitrationsCenter Health  



 Lotte præsenterer vores forslag til kommende arrangementer 

 

Herefter lægges op til dialog/brainstorm mellem de fremmødte om, hvilke typer arrangementer de kunne 

tænke sig, og under hvilke forhold:  

 

Flere forslag til arrangementer 

• Rundvisninger med fokus på universitetet (forskningsgrupper eller laboratoriet). Stort ønske om at 
gøre universitetet mere synligt, så det hele ikke ”drukner” i hospitalet.  
 

• Påskehøjgård – Der er reception for Per Højgaard Christensen 6. maj (deadline for tilmelding er d. 
4. april) også en god anledning til at komme til Påskehøjgård.  
 

• Foredrag med Helle Hein (”Primadonnaledelse”, ”Arketyper” og meget andet). 
 

• Mange foretrækker de arrangementer, hvor man laver noget sammen (frem for biograf eller 
teater). 
 

• Flødebollekursus; der afholdes ét i Jægergårdsgade. 
 

• Vi er lidt udfordret af, at vi ikke har adgang til køkkenfaciliteter, som fx kunne lånes til 
madlavningsarrangementer. Filippo fortæller, at i Forum kommer der skolekøkken til patient 
undervisning i SDCA (Steno Diabetes Center). Måske kan vi få muligheder der. 
 

• Der er ønske om løbeklub, som kan træne op til DHL; Ludvig Muren går videre med det 
o Vi kunne få lavet CLICK t-shirts 
o AU har træningsfaciliteter i Aarhus Firmasport og AUH har træningsfaciliteter på SKS 

  

• Der er også interesse for at gentage tidligere rundvisninger, som gik ”Bag om kulissen” – 
rundvisning i bl.a. centralkøkkenet, rørpostsystemet, ”den lange elevator” mm. 
 

• Rundvisning i CFIN-huset i fremtiden 
  



• Den Gamle By 
 

• Paddletennis 
 

• Særlige tilbud til ph.d.-studerende, så de kan få et fællesskab herude. 
 

Send gerne mails med flere gode idéer - PersonaleforeningIKM@clin.au.dk 

 

Hvordan skal afholdelsen af arrangementerne være?: 

• Det er at foretrække, at arrangementer afsluttes med eller involverer forplejning, hvor det er 

meget oplagt at få snakket på kryds og tværs.  

 

• Det er at foretrække, hvis arrangementerne afholdes i forlængelse af arbejdsdagen, dog ikke for 

tidligt om eftermiddagen. Vi skal også være opmærksomme på, at det skal være både i lige og ulige 

uger (af hensyn til folk med delebørn).  

 

Branding af CLICK: 

• Det kunne være godt med en plakat for CLICK, som kunne hænges op i personalerum  

 

• Nogle erfarer, at ”Mund til mund” virker bedst. 

  

• Det pointeres der er stor udskiftning på IKM, så det er fint at sende info ud ofte, da der ellers kan 

gå lang tid før nye ansatte finder ud af, at vi eksisterer.  

 

• Der orienteres om CLICK, når der sendes materiale ud til nye ansatte på IKM.  

 

Maria Ditlev 28-03-2022 
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